
Referat fra styremøte i Nes rideklubb 
 
Møtenummer: 01-2025 
Dato: 09.01.2025   Til stede: Yasin, Lene, Martin, Tom, Gunn-Irene og Anne 
Line.  
Tid: 18.00     Frafall:  
Sted: Nes Ridesenter          Andre til stede: 
 
 
 
 
Sak 1: Økonomi:  

Årsregnskap er ikke avsluttet, men det ligger ann til ett godt pluss. Det er økte inntekter og det 

reduksjon i driftskostnader.  

 

Sak 2: Kommunen 

Lene har hatt flere samtaler med Markus, og idrettsrådet er koblet på. Dette gjelder søknader 

på anleggstilskudd.  

 

Har også vært i kontakt med kommunen angående kjøpskontrakt og festeavtale på tomta. Det 

er forventet å få utkastene i god tid før mars. Lene tar kontakt med kommunen igjen, for å 

sikre at vi får papirene før vi skal ha ekstra ordinært årsmøtet.  

 

Sak 3: Årsmøtet 

Det blir to møtet. Ett ekstra ordinært årsmøtet der agendaen er salg av ridesentret. 

Ekstra ordinært årsmøtet. 04.03.25 kl. 19.00 

Årsmøtet 27.03.25 kl.19.00 

 

Yasin snakker med Line om årsberetning for rideskolen.  

ALL snakker med dressur og sprangutvalget om å skrive en årsberetning. Frist januar.  

Lene starter på en beretning fra styret.  

 

Sak 4: Lage en presentasjon 

Vi jobber med en presentasjon som skal brukes på ekstra ordinært årsmøtet.   

 

Sak 5: Diverse 

Lene tar kontakt med Line for å avtale vedlikehold av ridebunn.   



 

 

 

 

Eventuelt:  

Møter fremover:  

30.01. kl. 18.00 

13.02. kl. 18.00 

27.02. kl. 18.00 

Ekstraordinært årsmøtet: 04.03. kl. 18.00 

Årsmøtet 27.03. kl. 18.00 

 

 
Ref: Anne-Line Lure 

 

 

 

 


